
Protok61 nr XXXIII2020 

z przebiegu sesji Rady Miasta Garwolin 


z dnia 29-09-2020 


Ad. 1 Otwarcie sesji (godzina 15:32) 


Miejsce posiedzenia - Sala konferencyjna. 


Ustawowy sklad rady miasta - 15 radnych. 


W sesji uczestniczylo - 14 radnych. 


Protokolowano - zgodnie z porz£l.dkiem obrad. 


Porz~dek obrad: 

1. 	 Przyjycie protokoru z sesji Rady Miasta Garwolina z dnia 25 slerpma 
2020 r. oraz 11 wrzesnia 2020 r. 

2. 	 Podjycie uchwaly w sprawie poboru oplaty skarbowej w drodze inkasa, okreSlenia 
inkasentow i wysokosci wynagrodzenia za inkaso. 

3. 	 Podjycie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy - "KsiyZnej Zofii". 

4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy - "Stanislawa Likiemika". 

5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy - "Zygmunta I Starego" 

6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie dokonania zmian w Budzecie Miasta Garwolina na 
2020 rok. 

7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Miasta Garwolina na lata 2020-2031. 

8. 	 Sprawozdanie Burmistrza Garwolina z dzialalnosci pomiydzy sesjami Rady Miasta. 

9. 	 Sprawy rozne. 

Sprawdzenie obecnosci 

Nazwisko i imif Statut 
Bielecki Robert TAK 
Gawrys Grzegorz TAK 
Jaskula Jaroslaw TAK 
Jonczak Marek TAK 
Kuzbida Robert TAK 
Lagowski Marek TAK 
Mikulski Marek TAK 
Ostolski Andrzej TAK 
Ostrowski Krzysztof TAK 



paziewski Jan TAK 
Piesiewicz Piotr TAK 
Piesiewicz Stanislaw TAK 
Starzynski Jakub TAK 
Wesolowski Tomasz NIE 
Wielgosz Tomasz TAK 

Ad. 2 Przyj~cie porz~dku obrad 

Nazwisko i imif Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
Jaskula Jaroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuzbida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Mikulski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
Starzynski Jakub ZA 
Wielgosz Tomasz ZA 

Wynik gtosowania 

Za: 14 100% 
Przeciw: 0 0% 
Wstrzymu.ie si~: 0 0% 
Brllk J:losu: 0 

Ad. 3 Przyj~cie protokolu z sesji Rady Miasta Garwolina z dnia 25 sierpnia 
2020 r. oraz 11 wrzesnia 2020 r. 

Nazwisko i imif Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
Jaskula Jaroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuzbida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Mikulski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 



Paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
Starzynski Jakub ZA 
WieJgosz Tomasz ZA 

Wynik glosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIF,:: 0 0% 
BRAKGLOSU: 0 

Ad. 4 Podj~cie uchwaly w sprawie poboru oplaty skarbowej w drodze 
inkasa, okreslenia inkasentow i wysokosci wynagrodzenia za inkaso. 

Nazwisko i imi{! Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
Jaskula Jaroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuzbida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Mikulski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
Paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
Starzynski Jakub ZA 
Wielgosz Tomasz ZA 

Wynik glosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SO;: 0 0% 
BRAKGLOSU: 0 

Ad. 5 Podj~cie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy - "Ksi~znej Zofii". 

Nazwisko i imi{! Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
Jaskula Jaroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 



Kuzbida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Mikulski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
Starzynski Jakub ZA 
Wielgosz Tomasz ZA 

Wynik glosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIF;:: 0 0% 
BRAKGlOSU: 0 

Ad. 6 Podj~cie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy - "Stanislawa 
Likiernika" . 

Nazwisko i imif Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
Jaskula Jaroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuzbida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Mikulski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
Starzynski Jakub ZA 
Wielgosz Tomasz ZA 

Wynik glosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIF;:: 0 0% 
BRAKGlOSU: 0 



Ad. 7 Podj~cie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy - "Zygmunta I 
Starego" 

Nazwisko i imif Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
J askula J aroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuzbida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Mikulski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
Paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
Starzynski Jakub ZA 
Wielgosz Tomasz ZA 

Wynik glosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIF;: 0 0% 
BRAKGlOSU: 0 

Ad. 8 Podj~cie uchwaly w sprawie dokonania zmian w Budzecie Miasta 
Garwolina na 2020 rok. 

Nazwisko i imi~ Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
J as kula J aroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuibida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Mikulski Marek ZA 
Ostolski Andrzei ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
Paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
Starzynski Jakub ZA 
Wielgosz Tomasz ZA 



Wynik glosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIF;: 0 0% 
BRAKGlOSU: 0 

Ad. 9 Podj~cie uchwaly w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Garwolina na lata 2020-2031. 

Nazwisko i imif Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
J askula J aroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuzbida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Mikulski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
Starzyrlski Jakub ZA 
Wielgosz Tomasz ZA 

Wynik glosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIE;: 0 0% 
BRAKGlOSU: 0 

Ad. 10 Sprawozdanie Burmistrza Garwolina z dzialalnosci pomi~dzy sesjami 

Rady Miasta. 


Przewodnicz'lcy Rady Miasta Garwolina Jaroslaw Jaskula zapytal najakim etapie jest wniosek 

Rady Miasta Garwolina dotycz'lcy propozycji wydzierzawienia parking6w platnych. 


Zastypca Burmistrza poinformowal, ze w ww. temacie zostalo przygotowane zapytanie 

i wyslane do firm. 


Przewodnicz'lcy Rady Miasta zapytal r6wniez 0 termin realizacji. 

Kierownik Wydzialu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Srodowiska Michal Metera 
poinformowal, ze do 15 pazdziemika otrzymamy oferty. 



Radny Marek Jonczak poprosil 0 informacjy dotyczqCq wykonania budzetu za plerwsze 
p6lrocze 2020 roku. 

Pani Agata Gajewska Inspektor do spraw Kontroli poinformowala, ze wykonanie budzetu 
ocenia pozytywnie. 

Przewodniczqcy Rady Miasta zapytal 067 decyzji w sprawie podatku od nieruchomosci. 

Pani Bunnistrz poinformowala, ze informacji udzieli po sprawdzeniu czego konkretnie dotyczq 
decyzje. 

Przewodniczqcy Rady Miasta zapytal na jakim etapie jest wydzierzawienie kwadratu przez 
CSiK w Garwolinie. 

Pani Burmistrz poinformowala, ze nie wplynyla zadna informacja od Dyrektora CSiK odnosnie 
zapis6w czy propozycji wydzierzawienia. 

Ad. 11 Sprawy rozne. 

Radny Robert Kuzbida poinformowal, ze na uJ. Dobrej dzieci przechodzq w nieoznaczonych 
miejscach dla pieszych. Zapytal w jaki spos6b moma byloby zwiykszyc bezpieczenstwo dzieci. 

Kierownik Michal Metera poinformowal, ze chodnik oraz parking znajduje siy na gruntach 
prywatnych, wiyc sprawy nalezaloby skierowac do administratora Czan. 

Radny Marek Jonczak poinformowal, ze na poczqtku kadencji zostala przeprowadzona wizja 
lokalna oraz zostala przeprowadzona analiza przejsc dla pieszych w miescie. Radni otrzymali 
stosowne sprawozdanie, gdzie byly podane uchybienia dot. widocznosci . Rada Miasta 
wnioskowala do Pani Burmistrz w sprawie podjycia dzialan m.in. 0 doswietlenie tych przejsc, 
gdzie wystypowaly kolizje czy potrqcenia pieszych. Jezeli temat wymaga dodatkowej analizy 
naleZaloby zlozyc wniosek do organu zarzqdzajqcego ruchem na drogach gminnych, czyli do 
Starosty. 

Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta Andrzej Ostolski w imieniu mieszkanc6w uJ. Zolnierzy 
Drugiej Annii Wojska Polskiego poprosil 0 zmiany tabliczki z nazwq ulicy (widnieje 
wczesniejsza nazwa ulicy). Radny zapytal 0 inwestycjy za oczyszczalniq, poniewaz pomiydzy 
godzA.OO a 6.00 unosi siy fetor. 

Pani Burmistrz poprosila 0 przekazywanie informacji na biezqco, co umozliwi 
przeprowadzenie kontroli. 

Radny Marek Jonczak poinformowal, ze jezeli Sq takie sygnaly to nalezalaby powiadomic Woj . 
Inspektora Srodowiska Delegatura w Minsku Mazowieckim. 

Wiceprzewodniczqcy zapytal 0 rogatki, kt6re w dniu wczorajszym zostaly zamontowane przy 
rondzie przed wjazdem do sklep6w na tzw. kwadracie. 

Pani Burmistrz poinformowala, ze jest to wlasnosc prywatna. 

http:godzA.OO


• 


Radny Marek Jonczak poinfonnowal, ze jezeli szlaban bydzie graniczyl z pasem drogowym to 
wowczas bydzie potrzeba uzgodnien pod k~tem bezpieczenstwa. 

Przewodnicz~cy Rady Miasta poprosil 0 sprawdzenie poszerzonych stopni w chodniku przed 
wejsciem do bloku na ul. Senatorskiej. 

Przewodnicz~cy Rady Miasta podziykowal za doswietlenie przejscia dla pieszych przy stacji 
paliw Orlen. Poprosil 0 zamontowanie w tym miejscu barierki ograniczaj~cej ruch pieszych. 
Przewodnicz~cy zapytal 0 oferty dotycz~q wywozu nieczystosci z terenu miasta. 

Pani Bunnistrz powiedziala - z przykrosci~ muszy stwierdzac, ze nie dotrzymany zostanie 
tennin do konca wrzesnia z powodu absencji chorobowej pracownikow. 

Przewodnicz~cy Rady Miasta zapytal w jakim terminie zostanie ogloszony przetarg. 

Zastypca Burmistrza Albert Baran poinfonnowal, ze wszystkie materialy zostan~ przekazane 
do komorki zajmuj~cej siy przygotowaniem zamowienia oraz przetargiem. W przyszlym 
tygodniu mecenasi byd~ zajmowali siy projektami umow. 

Radny Robert Bielecki zapytal na jakim etapie jest procedowanie wniosku 0 wydanie decyzji 
o srodowiskowych uwarunkowaniach dla budowy zakladu recyklingu tworzyw sztucznych. 

Pani Bunnistrz poinformowala, ze zlecona zostala ocena raportu oddzialywania na srodowisko 
przez niezalemego eksperta z dziedziny ochrony srodowiska. Ekspert wskazal braki oraz 
elementy do uzupelnienia w raporcie. Wobec tego miasto wyst~pila do inwestora z prosb~ 
o uzupelnienie raportu. 

Radny Marek Jonczak zapytal, kiedy zostan~ wybudowane dwa progi zwalniaj~ce na ul. 
Romanowka. Dodal, ze kostka zostala przywieziona ok. 3 tygodnie temu. 

Kierownik Michal Metera poinfonnowal, ze otrzymalismy z Powiatowego Zarz~dy Drog 
opracowane dwie organizacje ruchu. Podpisane zostalo zlecenie z finn~ wykonawcz~ i do 30 
pazdziemika zostan~ wykonane progi zwalniaj~ce. 

Przewodnicz~cy Rady Miasta zapytal 0 plany zwi¥ane z odwodnieniem miasta Garwolina. 

Pani Bunnistrz poinfonnowala, ze zlozony zostanie wniosek do funduszu inwestycj i lokalnych 
w ramach budowy oraz przebudowy kanalizacji deszczowej wraz z budow~ zbiomika malej 
retencji dla miasta Garwolina. Jezeli otrzymamy srodki finansowe to poludniowo - wschodnia 
czysc miasta Garwolina bydzie kompleksowo odwodniona. Pani Bunnistrz dodala, ze w dniu 
dzisiejszym podpisana zostala umowa na odmulenie rowow. Wykonane zostaly rowniez 
wszystkie dokumenty dotycz~ce odprowadzania wody. Pani Bunnistrz podziykowala radnemu 
Markowi Jonczakowi za udzielon~ pomoc, dziyki ktorej wniosek zostal bardzo szybko 
. . . 
1 sprawnle naplsany. 

Ad. 12 Zamknicrcie sesji 

Na tym protokol zakonczono i podpisano. 



Protokolowala: Agata Mikulska. 


